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Udvalget for Landdistrikter og Øer

Ministeren for by, bolig og landdistrikters besvarelse af spørgsmål nr. 
Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Anni

Spørgsmål nr. 44:

Hvorfor vælger man at vente med at offentliggøre problemerne ved LAG
måned, hvor det reelt er for sent at gøre noget vedproblemerne?

Svar:

Jeg kan henvise til min besvarelse af ULØ spørgsmål 39, alm. del, hvoraf det fremgår, at der den 10. 
juli 2013 blev udsendt et nyhedsbrev, hvor LAG’erne blev opfordret til selv at trække de ansøgninger 
tilbage, der var indsendt uden for den enkelte LAG’s b
var at give LAG’erne mulighed for selv at beslutte

Når opfordringen offentliggøres efter ansøgningsfristens udløb den 1. juli 2013, skyldes det, at der
først på dette tidspunkt var et tilstrækkeligt overblik over de indkomne ansøgninger og omfanget af de 
indstillede beløb.
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Udvalget for Landdistrikter og Øer

Ministeren for by, bolig og landdistrikters besvarelse af spørgsmål nr. 
stillet efter ønske fra Anni Matthiesen (V)

Hvorfor vælger man at vente med at offentliggøre problemerne ved LAG-ansøgningernetil efter juni 
måned, hvor det reelt er for sent at gøre noget vedproblemerne?

Jeg kan henvise til min besvarelse af ULØ spørgsmål 39, alm. del, hvoraf det fremgår, at der den 10. 
juli 2013 blev udsendt et nyhedsbrev, hvor LAG’erne blev opfordret til selv at trække de ansøgninger 
tilbage, der var indsendt uden for den enkelte LAG’s budgetramme. Baggrunden for denne opfordring 
var at give LAG’erne mulighed for selv at beslutte, hvilke ansøgninger der skulle prioriteres

Når opfordringen offentliggøres efter ansøgningsfristens udløb den 1. juli 2013, skyldes det, at der
tidspunkt var et tilstrækkeligt overblik over de indkomne ansøgninger og omfanget af de 

Med venlig hilsen

Carsten Hansen

Dato:

Ministeren for by, bolig og landdistrikters besvarelse af spørgsmål nr. 44ULØ, alm. del. 

ansøgningernetil efter juni 

Jeg kan henvise til min besvarelse af ULØ spørgsmål 39, alm. del, hvoraf det fremgår, at der den 10. 
juli 2013 blev udsendt et nyhedsbrev, hvor LAG’erne blev opfordret til selv at trække de ansøgninger 

udgetramme. Baggrunden for denne opfordring 
hvilke ansøgninger der skulle prioriteres.

Når opfordringen offentliggøres efter ansøgningsfristens udløb den 1. juli 2013, skyldes det, at der
tidspunkt var et tilstrækkeligt overblik over de indkomne ansøgninger og omfanget af de 
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